
Zápis ze setkání Rady rodičů při AG KM dne 11. 11. 2016 

Přítomni: Neubauerová Lenka 1.A, Špalková Markéta 1.B, Zábojník Zbyněk 1.B, Kincová Šárka 1.C, Kinc Aleš 1.C, Gřiva 

Martin 1.P, Václavková Vladimíra 2.A, Polišenská Kateřina 2.B, Haninec Alojz 2.C, Sukupová Petra 2.S, Pavelková Pavla 

2.S, Turek Viktor 3.A, Zahradníčková Helena 3.A, Bernardová Eva 3.C, Malíšková Eva 4.A, Kvapilík Martin 4.K, Suchá 

Marie 5.K 

Za AG KM: Jan Košárek – ŘŠ, P. Martin Sekanina – kaplan, Jan Sovadina – vedoucí DM, Ivana  Michoňková – pokladna 

1. Uvítání a představení nového pana ředitele Mgr. Jana Košárka 

2. Představení nových členů RR a seznámení se stávajícími členy 

3. Zpráva o hospodaření RR – p. Zahradníčková 

 – zůstatek k 4. 11. 2016  302 486 Kč 

4. Informace ředitele školy o aktuální situaci: 

 Komentář k elektronickému hlasování rodičů – operativní schvalování požadavků, které na této schůzce 

nebudou schváleny, neboť vzniknou až v průběhu školního roku. 

Poděkování za již dokončené položky, které vznikly za podpory RR (lezecká stěna, ozvučení auly, TV vestibul) 

Aktuality z AG – inovace a revize  ŠVP, vznik čtyř metodických center – biologického, humanitního, 

matematického a jazykového, vzájemné náslechy pedagogů v hodinách, evaluace pedagogů.  

Komentář ke stavebním úpravám budovy.  

5. Návrhy na čerpání z fondu RR: 

- Podpora cesty na mezinárodní olympiádu v RJ do Moskvy 

- Příspěvek na kalendáře pro studenty 25 000 Kč 

- Nákup lyží cca 7 000 (nejdříve vyzkoušet možnost daru starších) 

- Provoz studentského parlamentu cca 5 000 Kč 

- Podpora při oslavách výročí AG cca 15 000 Kč 

- Jízdné a doprava studentů na soutěže cca 30 000 Kč 

- Provoz Metodického centra cca 10 000 Kč 

- Podpora při návštěvě partnerské školy z Izraele u nás cca 30 000 Kč a výjezd našich studentů do Izraele 

cca 15 000 Kč (možná se uskuteční až v příštím školním roce;  pokusit se o získání grantu) 

- Sociální výpomoc při studentských akcích cca 10 000 Kč 

- Odměny studentům 

- Pronájem sálu na zámku v Kroměříži – předávání maturitních vysvědčení cca 10 000 Kč 

 

Přítomní členové jednohlasně odhlasovali návrh na příspěvky z fondu RR. Pokud se během roku vyskytne 

požadavek od vedení školy na mimořádný příspěvek, je v kompetenci předsedkyně RR odsouhlasení tohoto 

příspěvku. Při vyšší částce bude korespondenčně konzultován se všemi členy (elektronické hlasování). 

6.  Diskuze: 

 – omezené stahování dat ve studentském baru 

  

Zapsala: Ivana Michoňková 


